
Z á p i s n i c a
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v     Margecanoch konaného dňa 1.12.2014  

K     bodu 1. Otvorenie zasadnutia  
Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce Ing. Petrik. Chýba p. Keruľ, p.Mesároš
Prítomní podľa priloženej prezenčnej listiny. Odsúhlasenie programu v zmysle pozvánky. 
Hlasovanie 7-0 

K     bodu 2. Určenie návrhovej komisie a     overovateľov zápisnice  
Overovatelia zápisnice :  Ing. Kováč, Ing. Novotová
Návrhová komisia :  JUDr. Šima, Bc. Kaľavský
Schválené -  jednohlasne
Hlasovanie 7-0

K     bodu 3. Kontrola uznesenia  
28-C-1 - začali sa prípravné práce, ešte sa rozhodujeme o možnosti úpravy dodatkami
28-C-2 – úloha je stála v priebehu nasledujúceho volebného obdobia

K     bodu 4. Pripomienky a     návrhy občanov  
Mgr. Dubecký – p.Kandová ma požiadala  tlmočiť požiadavku na riešenie výrubu stromov 
v obecnom parku z dôvodu ohrozenia bezpečnosti a znečisťovania okolia opadaným lístím.
p.Starosta – na komisii  už bola táto požiadavka prednesená, ale bude to riešiť už komisia 
nového zastupiteľstva. Je potrebná obhliadka. 
Uznesenie  :  OZ  poveruje  komisiu  pre  výstavbu,  verejný  poriadok,  životné  prostredie  , 
cestovný  ruch riešením výrubu briez v parku pri požiarnej zbrojnici.
Hlasovanie : 7-0

K     bodu 5.   VZN o     miestnych     daniach   a     o     miestnom   poplatku za   komunálne    odpady a     drobné   
stavebné odpady na území obce Margecany
Ing.  Jakubišin  –  bolo  prerokované  na  zasadnutí  komisie.  Informoval  o úpravách  výšky 
jednotlivých poplatkov a daní a ich zosúladenie s požiadavkami zákona.
Ing. Kováčová – kontrolór obce sa zaujímal, prečo nemáme úľavu na daniach pre občanov už 
od 62 rokov? Zákon to umožňuje,  ale  v obci  máme  zavedenú prax od 70 rokov už dlhé 
obdobie, v praxi je akceptovaný a nie sú pripomienky, aby sme to menili.
Mgr. Dubecký – chcem sa spýtať na §3 daň z lesných pozemkov.
Ing. Kováčová – zmenil sa zákon aj kvalifikácia lesov v extraviláne obce. Časť sa dostala do 
režimu hospodárskych lesov, z ktorých sa platia dane.
Uznesenie : OZ schvaľuje VZN o miestnych daniach a o miestnom poplatku za komunálne 
odpady a drobné stavebné odpady na území obce Margecany
Hlasovanie : 7-0

K bodu 6. Plnenie rozpočtu obce za obdobie 1-9/2014
Ing.Machilová – informovala poslancov o plnení rozpočtu a upozornila a vysvetlila položky, 
kde boli výraznejšie rozdiely oproti predpokladom.
Ing. Kováč – ak si porovnám príjmy a výdavky je tam rozdiel viac ako 400.000€.
Ing.Machilová – súčasťou rozpočtu obce je aj rozpočet školy. 
Ing. Kováč – koľko financií nám bolo pre školy v roku 2014 pridelených?



p.Starosta – školy sú financované v zmysle VZN o prideľovaní prostriedkov na žiaka tak, ako 
sme  to  schválili  na  začiatku  roka  a financie  sú  prideľované  na  originálne  a prenesené 
kompetencie.
Ing. Machilová – nie sú nám prideľované prostriedky na školstvo ako samostatná suma, ale 
ako súčasť podielových daní a výška sa vypočítava podľa vzorca. 17:30 odišiel p. Zvirinský
Uznesenie : OZ berie na vedomie plnenie rozpočtu obce za obdobie 1-9/2014.
Hlasovanie : 6-0

K     bodu 7. Rozpočtové opatrenie č.4  
Ing.Machilová – informovala poslancov o presunoch medzi jednotlivými položkami rozpočtu 
obce na rok 2014. 
Uznesenie : OZ schvaľuje rozpočtové opatrenie č.4. 17:45 prišiel p. Keruľ M.  
Hlasovanie : 7-0
Uznesenie : OZ schvaľuje . starostovi obce náhradu platu za nevyčerpanú dovolenku za rok 
2014  
Hlasovanie : 7-0

K     bodu 8. Došlé žiadosti   
Ing. Jakubišin – komisia pre výstavbu, verejný poriadok, životné prostredie, cestovný ruch a 
iné vzťahy neprejednávala žiadne došlé žiadosti
Uznesenie  :  OZ berie  na vedomie  informáciu predsedu  komisie  pre  výstavbu,  verejný 
poriadok, životné prostredie , cestovný  ruch Ing. Jakubišina zo zasadnutia komisie.
Hlasovanie : 7-0
p.Starosta –  bola  nám  doručená  žiadosť  Školskej  jedálne  pri  ZŠ  s MŠ  o pridelenie 
prostriedkov na nákup inventáru do školskej kuchyne s rozpisom jednotlivých položiek na 
sumu 576 €. Starosta uviedol, že nákup môže jedáleň realizovať z pridelených prostriedkov na 
originálne kompetencie v tomto  roku alebo  na budúci rok. 
Uznesenie  :  OZ  berie  na  vedomie  žiadosť  Školskej  jedálne  pri  ZŠ  s MŠ,  Školská  20 
Margecany, č. 944/2014 zo dňa 21.10.2014.
Hlasovanie : 7-0
Ing. Kováč – navrhujem 10 minútovú prestávku (18,30)
Hlasovanie : 7-0
Mgr.  Dubecký –  komisia  pre kultúru,  šport,  školstvo,  prácu s mládežou a sociálne  otázky 
prejednala žiadosti a prerokovala nasledovné : 
a., o poskytnutie jednorazového sociálneho príspevku. žiadatelia, ktorí majú voči obci dlh boli 
z poradia vylúčení. Deviatim žiadateľom boli poskytnuté príspevky vo výške po 30€.
Uznesenie  :  OZ  schvaľuje  vyplatenie  jednorazovej  dávky  v hmotnej  núdzi  podľa 
predloženého návrhu komisie  Hlasovanie : 7-0
b., žiadosť Klubu slovenských turistov o príspevok na organizáciu Silvestrovského výstupu na 
Roháčku
Uznesenie : OZ schvaľuje poskytnutie dotácie vo výške 200 €  pre Odbor klubu slovenských 
turistov Margecany v zmysle žiadosti č. 1075/2014 zo dňa 26.11.2014. 
Hlasovanie : 7-0
c., informácia starostu o presune 1000 € v rozpočte na zakúpenie ozvučovacieho zariadenia 
pre ozvučenie kinosály.
d., v rozpočte bolo na rok 2014 elokovaných 2000 € na vianočný príspevok pre dôchodcov 
nad  70  rokov.  Nakoľko  počet  dôchodcov  nad  tento  vek  je  208  komisia  navrhuje  jeho 
navýšenie o 80 €.
Ing. Kováč – navrhujem, aby tieto prostriedky neboli vyplatené a aby sa využili na podporu 
mladých rodín,  školu alebo klub dôchodcov, prípadne použiť v nasledujúcom roku. Tento 
príspevok považujem za populistický a nesystémový. V rozpočte boli tieto peniaze schválené 
na sociálnu výpomoc a nie ako vianočný príspevok pre dôchodcov.
Ing.  Machilová  –  nevyčerpané  zdroje  sa  nemôžu  presunúť  do  budúceho  roka  v položke, 
v ktorej boli schválené, ale sa presunú do rezervného fondu a použijú na kapitálové výdavky. 



Mgr. Dubecký – myslím si, že tieto peniaze by mali byť vyplatené.
Ing. Novotová – v rozpočte, ktorý sme schválili na začiatku roka, boli tieto peniaze určené na 
účel, na ktorý ich chceme teraz použiť. Tak sa netvárme, že ich použijeme na účel, ktorý je 
v rozpore s filozofiou zo začiatku roka. 
Judr. Šima – žiadam, aby boli v budúcnosti rôzne vyplácané príspevky aj odmeny definované 
adresne a v rozpočtových opatreniach presne definovaný účel a dôvod vyplatenia.
p. Starosta – odmeny sú vyplácané z ušetrených mzdových prostriedkov obce a ich pridelenie 
je plne v mojej kompetencii. Nie sú použité financie z iných položiek rozpočtu. Ich zahrnutie 
do rozpočtového opatrenia č.4 bolo z dôvodu väčšej informovanosti poslancov o používaní 
zdrojov obce. 17:30 prišiel p. Zvirinský
Ing. Kováč – sťahujem svoj pôvodný návrh
Uznesenie : OZ schvaľuje vyplatenie vianočnej výpomoci pre dôchodcov nad 70 rokov vo 
výške 10 €/ dôchodca.
Hlasovanie : 5 za – p.Zvirinský, Mgr. Dubecký, Ing. Jakubišin, Bc. Kaľavský, Ing. Novotová; 
3 proti – Ing. Kováč, p. Keruľ M., Judr. Šima; 0  zdržal sa;
Uznesenie : OZ berie na vedomie informáciu predsedu komisie pre kultúru, šport, školstvo, 
prácu s mládežou a sociálne otázky Mgr. Dubeckého zo zasadnutia komisie. 
Hlasovanie : 8-0 

K     bodu 9.   Rôzne   
Mgr. Dubecký – OŠK Lokomotíva Margecany požiadal o finančný príspevok na organizáciu 
Futbalového večera a na zakúpenie tomboly na toto podujatie.
Uznesenie : OZ schvaľuje  zakúpenie tomboly  na „Futbalový večer“  pre TJ  Lokomotíva 
Margecany vo výške 50 €  z položky reprezentačné  poslanci.
Hlasovanie : 8-0 
p. Starosta – taktiež organizátori Štefanskej zábavy požiadali obec o zakúpenie tomboly.
Uznesenie  :  OZ  schvaľuje  zakúpenie  tomboly   na  Štefanskú  zábavu  vo  výške  30  € 
z položky reprezentačné  poslanci.
Hlasovanie : 8-0 

K     bodu 10. Diskusia   
Ing. Novotová – registrujem predaj v obci mimo oficiálnych predajných miest. Je to v rozpore 
s prijatým VZN.
p. Starosta – dám pokyn zamestnancom obce. Preveríme a zjednáme nápravu. 
p. Starosta – nakoľko toto je posledné zasadnutie starého OZ dovoľte, aby som Vám všetkým, 
ako aj členom jednotlivých komisií, poďakoval za spoluprácu. Musím konštatovať, že úroveň 
obidvoch  komisií  v tomto  volebnom  období  sa  podstatne  zintenzívnila  ale  aj  skvalitnila. 
Dúfam,  že  aj  nasledujúcom  volebnom  období  to  bude  minimálne  rovnaké,  keďže  došlo 
v zložení poslaneckého zboru k minimálnym zmenám.  

Zapísal : Bc. Miroslav Kaľavský

Ing. Igor Petrik –starosta obce

Overovatelia : Ing. Eva Kováčová         .........................................
 
                        Ing. Jozef Kováč             .........................................




